
Guided Tour to Trakai Castle 
 
On 20 April Lithuanian State Department of Tourism under the Ministry of Economy 
organises a guided tour around Trakai for accredited journalists (Language: English).  
 
Programme  
 
15.00 – Departure from the Media Centre (Konstitucijos pr. 26) to Trakai 
15.30 – Arrival to Trakai 
15.46 – Presentation of Trakai Castle / tours and conferences opportunities in Trakai 
17.15 – Departure to Vilnius 
17.45 – Arrival to Vilnius 
 
Trakai is the former capital of the Grand Duchy of 
Lithuania, situated in a picturesque region of lakes, 
forests and hills, 25 km from Vilnius. The trip includes a visit 
to Trakai Castle, the spectacular complex of 
defensive fortifications of the 15th century erected on the 
island in the lake Galve. Today it houses the 
Historical and Applied Art Museum with an 
ethnographical exposition of Karaites, a small ethnic minority living in Trakai till nowadays. 
 
Please register for the Tour before 14 April by sending the registration form.  
 
 
 
Visite guidée du château de Trakai 
 
Le 20 avril, le Département d’État lituanien du tourisme du Ministère de l’économie organise une visite 
guidée de Trakai pour les journalistes accrédités. (La visite se fera en anglais.) 
 
Programme 
 
15 heures  Départ du Centre des médias (Konstitucijos pr. 26) pour Trakai 
15h30   Arrivée à Trakai 
15h46   Présentation du château de Trakai/possibilités de visites et de conférences à Trakai 
17h15   Départ pour Vilnius 
17h45   Arrivée à Vilnius 
 
Trakai est l’ancienne capitale du Grand-Duché de Lituanie, située dans une 
région pittoresque de lacs, de forêts et de collines, à 25 km de Vilnius. 
L’excursion comprendra la visite du château de Trakai, spectaculaire 
complexe de fortifications défensives datant du 15e siècle, érigé sur l’île du 
lac Galve. Le château abrite aujourd’hui le musée d’histoire et d’art 
appliqué et comprend une exposition ethnographique consacrée aux 
karaites, faible minorité ethnique vivant encore aujourd’hui à Trakai. 
 
Prière de s’inscrire pour la visite avant le 14 avril en renvoyant le formulaire d’inscription. 

http://www.nato.int/docu/pr/2005/p05-032b.pdf
http://www.nato.int/docu/pr/2005/p05-032b.pdf
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